## SHINE EAST GEN. CONT. EST.

C.R: 2055138403 VAT No.: 311826237400003



## مؤسسة سطوع الشرق للمقاولات العامة

س.ت: ۲۰۵۵۱۳۸٤۰۳ Vendor Code:10115984

## Service Agreement

<u>First Party</u>: Shine East General Contracting Est. C.R.: 2055138403, Kingdom of Saudi Arabia

Second Party: Anoud Fahad Salem Al Dosari General Contracting Establishment. C.R: 1009090546 Kingdom of Saudi Arabia

Whereas the First Party has various contracts with other Companies, well known Contractors and other Clients within the Kingdom of Saudi Arabia, and the 2<sup>nd</sup> Party after discussions has agreed to the following terms & conditions:

- 1. Second Party will provide to First Party all necessary needs to complete the manpower requirements as needed.
- 2. First Party will be responsible for ID Cards, vehicle stickers and gate passes for Second Party, second party will provide to required documents for his purpose to the First Party.
- 3. Second Party responsible for wages and insurance coverage for their equipment (including Third Party insurance, GOSI, accident coverage etc.)
- 4. First Party will pay to the Second Party for services as the rates as agreed. Food, accommodation and transportation of the employees will be provided by the Second Party.
- 5. Payment will be made within (90) days after receipt of monthly invoice supported with Time Sheets signed by the First Party's representative.
- 6. This agreement is valid for three years from: 20/10/2025 to 20/10/2027.

First Party: Shine East General Contracting Est. C.R.: 2055138403, Kingdom of Saudi Arabia

الطرف الأول: مؤسسة سطوع الشرق للمقاولات العامة سن : 2055138403 المملكة العربية السعودية

الطرف الثاني: مؤسسة عنود فهد سالم الدوسري للمقاولات العامة

س.ت: 1009090546 المملكة العربية السعودية

حيث أن الطرف الأول يقوم بتنفيذ عقود مع المص انع والمعامل البتروكيماوية وعملاء آخرين داخل وخارج المملكة وقد أبدى الطرف الثاتي رغبته في تأمين خدمات للطرف الأول وليكون مقاول من الباطن وحسب الشروط التالية:

- يؤمن الطرف الثاني للطرف الأول جميع ما يلزم لتنفيذ الأعمال المسندة إليهالأعمال للمقاولات
- 2. يكون الطرف الأول مسؤولاً عن تأمين بطاقات وتصاريح دخول موظفي وعمال الطرف الثاني وكذلك ملصقات المعدات، ويكون الطرف الثاني مسنولاً عن تقديم المستندات والصور المطلوبة لاستخراج مثل هذه النصادية
- يجب على الطرف الثاني ان يكون حريصاً على كافة إجراءات السلامة المعمول بها في الهيئة الملكية.
- 4. يدفع الطرف الأول مستحقات الطرف الثاني حسب الأسعار المتفق عليها في طلب الشراء أو العرض المقدم من الطرف الثاني. السكن والإنتقال من وإلى موقع العمل سيكون بواسطة الطرف الأول.
- 5. يتم الدفع خلال (90) يوماً من استلام فاتروة الطرف الثاني مدعمة بشهادات وقت موقعة ومحددة من مشرف الطرف الاول.
- مدة هذا العقد 3 سنوات من 2025/10/20 م إلى 2027/10/20

Second Party: Anoud Fahad Salem Al Dosari General Contracting Establishment. C.R: 1009090546 Kingdom of Saudi Arabia



**١ - المملكة العربية السعودية** P.O. Box 3047 - Al Madrasha St



صدر بناء على طلب المشترك دون ادتى فستوليه على غرقة الشرقية وللتحقق م

عنود فهد سانم الدولية المملكة العربية المملكة المملكة

Arabia

Tel.: 013 344 8988 - Mob.: 050 931 8894 - 050 701 8451 - Email: shineeastgencontest@gmail.com